
 

台大醫學院生物化學暨分子生物學科(所) 

誠徵本所助理教授以上壹名   

 

應徵資格：具生物化學、分子生物學、細胞生物學或代謝相關領域

之博士學位，且有博士後研究經驗至少一年，及獨立研

究能力與教學服務熱誠者。 

應徵資料： 

1. 個人詳細履歷表一份 (含學經歷證件影本，學術成就及重要獲獎

記錄，並註明出生年月日) 

     2. 生化及分生相關學門副教授以上推薦函三封(可由推薦者於截止

日前直接寄達) 

     3. 未來研究計畫書一份 

     4. a)著作目錄一份 

b)五年內(2011年 8月 1日之後發表者)主論文一至四篇紙本 

c)所有發表論文之 PDF 檔(最多 12 篇 )           

 

聯絡地址：100 台北市仁愛路一段一號 基醫大樓 9F R907  

            台大醫學院生化暨分生所 收 

截止日期：2015 年 10 月 15 日(四) 5 pm 前將申請資料(含著作光碟)寄達  

聯絡人：楊汶英  biochem@ntu.edu.tw 

聯絡電話：(02) 2312-3456 分機 88227 

傳真：(02) 23915295 

mailto:biochem@ntu.edu.tw


FACULTY POSITION AVAILABLE 

INSTITUTE OF BIOCHEMISTRY AND MOLECULAR BIOLOGY OF NATIONAL TAIWAN 

UNIVERSITY COLLEGE OF MEDICINE 

 

National Taiwan University College of Medicine in Taipei is seeking to fill one tenured or 

tenure-track faculty position in the Institute of Biochemistry and Molecular Biology. Applicants 

should have a Ph.D. degree with a minimum of one year postdoctoral research experience in 

biochemistry, molecular biology, cell biology or metabolism. Candidates are expected to have 

an outstanding record of research accomplishments, to establish a strong and independent 

research program and to teach effectively at all levels. 

 

Qualified applicants are invited to submit:  
1) Curriculum vitae including educational history, teaching and research experience, honors 

and awards received, and a statement of research achievements.  
2) Three letters of recommendation (recommenders can send their recommendation letters 

directly to the following address before the application deadline). 
3) Research and teaching proposals. 
4) A list of all publication 
5) Hard copies of 1-4 representative research papers published after Aug 1, 2011 
6) PDF files of published papers (up to 12 publications) 

 

Application Deadline:  Oct. 15, 2015 

 

Application materials should be mailed to:  

Faculty Search Committee 

Institute of Biochemistry and Molecular Biology, 

National Taiwan University College of Medicine, 

R907, No. 1, Jen-Ai Road, First Section, 

Taipei 10051, Taiwan 

Email: biochem@ntu.edu.tw 

Phone:886-2-23123456 Ext 88227 

Fax:886-2-23915295 
 

 


